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Předložená bakalářská práce autora Tomáše Kudrnáče se zabývá aktuálním tématem využití ICT pro 

rozvoj obce.  

 

K práci mám následující dílčí připomínky: 

 Cíl je formulován velmi obecně jako analýza využití ICT. Chybějící konkrétnější zaměření má 

pak za důsledek nejednoznačné výsledky a nižší přínos celé práce.  

 Není zřejmé, proč autor chce srovnávat dvanáctitisícovou Jaroměř s obcí, která má 622 

obyvatel. Podle mého názoru je tato část nadbytečná a autor si měl včas vybrat, na kterou 

velikostní skupinu obcí se zaměří. Jediná souvislost mezi vybranými obcemi je geografická 

blízkost. S tou se však v práci detailněji nepracuje. 



 Autor v práci opakovaně užívá slovní spojení „obce Rychnovek, Zvole a Doubravice u České 

Skalice“ přestože oficiální název obce je pouze Rychnovek. Zde nezbývá konstatovat: „Proč to 

dělat jednoduše, když to jde složitě“.  

 Z výsledků dotazníkového šetření nejsou získány zajímavé informace. Například se mohlo 

jednat o zjištění požadavků na ICT u zkušených vs. u začínajících uživatelů, zjištění, pro které 

skupiny obyvatel není využívání ICT přínosem a další. 

 Autor navrhuje, že obec Rychnovek (622 obyvatel) by měla přijmout IT pracovníka. Podle 

mého názoru by takového pracovníka obec nedokázala zaplatit. Za druhé pak, dle vyjádření 

místostarosty obce (telefonicky osloven oponentem), není takový pracovník třeba. 

Celkově práci hodnotím za formálně kvalitní, obsahově však jen málo přínosnou. Autor přesto prokázal 

schopnost pracovat samostatně, a proto práci doporučuji k obhajobě. 

 

 

1. Na základě získaných výsledků formulujte tři hlavní zjištění, která by skutečně mohla přispět 

k rozvoji analyzovaných obcí. Zdůvodněte. 

 

 Hradci Králové 15. prosince 2016


